
 

 

Verslag oudercomité 16 januari 2024  

 
Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts  Kelly Rokegem AW 
Dieter Maenhout  Ann Clincke AW Kenneth David  
Morwenna Buysse  Steven De Poorter AW Alexander Heyneman AW 
Valérie Fiers  Davy De Zutter  Jochen Hubrecht  
Hannes Braeckman AW Davy De Boever AW Sven Matton AW 
Jasper Nys  Lien Lievens AW Sharon Gruyaert AW 
Veerle Van de Nouwelant AW Stefanie Deschuyter AW   
      
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck AW Juf Isabelle  Juf Ianthe  
Juf Griet  Juf Kathy AW Juf Marleen M  
Juf An Planckaert  Juf Annelore AW Juf (islam)  
Juf Veronique  Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke  Juf Dorine  Juf Magali  
Juf Renske  Juf Ellen  Juf Kim  
Juf Els  Meester Elie  Juf Elke AW 
Meester Louis  Juf Alice  Juf Karen (secretariaat)  
Schepen Nathalie 
Lambrecht 

 Juf Lisa    

 

Goedkeuring vorige verslag 
We wensen iedereen een gelukkig en gezond 2024!! Er zijn geen opmerkingen op het vorige verslag. 
 
Evaluatie Winterdorp 
Winterdorp 2023 was terug een geslaagde editie en naar organisatie toe compleet “af”, niets op aan 
te merken, zeer goed georganiseerd. Er hing een heel gezellige sfeer, zeker door de lichtjes boven de 
tafels. De planning en het aantal helpers waren ok.  
De werkgroep had een aantal opmerkingen naar volgend jaar toe:  

 Organisatie bar iets aanpassen waardoor soep en glühwein meer in zicht zijn => eventueel 
een soort “huisje” voorzien en bv. ook jenever serveren? 

 Extra tafel voor leeggoed voorzien en de flesjes ipv bakken in de frigo’s steken 
 Fourchette => eventueel merkvrije stevige glazen want deze zijn zeer teer => dit werd 

nagevraagd bij Union en zij hebben geen merkvrije glazen. Dus Fourchette glazen zeker niet 
in de vaatwasser steken. 



 

 

 Volgend jaar afspreken met Union om de KLEINE koelwagen te leveren. Levering graag ten 
laatste woensdagvoormiddag => na winterdorp zal men dan de kleine koelwagen dan terug 
aan de poort zetten en daar dan alle drank in laden.  

 Eventueel volgend jaar ook een rood (vrouwvriendelijk) biertje voorzien? 
 Aan de regio bar was het iets minder gezellig en stond er minder volk => waar het nu stond is 

er echt wel veel wind. Dit kan eventueel opgelost worden door een windzeil te voorzien 
waardoor er minder wind door kan en dan eventueel de bar draaien (met rug naar de 
afsluiting en dus naar centrum winterdorp gericht) en daar kan je dan ook nog lichtjes 
inhangen 

 Eten is heel goed verkocht, de braadworsten ware allemaal op. We hadden dit jaar iets meer 
pasta voorzien, beter is om volgend jaar terug te gaan naar de hoeveelheden van winterdorp 
2022. Er werd dit jaar minder soep verkocht, vermoedelijk was het ook iets te warm weer 
hiervoor.  

 Indien we nog eens een photobooth voorzien moet er zeker iemand bij staan om alles in 
goede banen te leiden.   

 De werkgroep heeft al ideeën voor volgend jaar naar animatie toe.  
 Zeer nuttig dat er rollen verlengkabels bijgekocht werden. Voor de toekomst ook nog een 

aantal verdeelstekkers bijkomen en misschien ook nog een 2 tal rollen verlengkabel.  
 Indien het bij volgend edities toch op de speelplaats van de lagere school moet doorgaan, 

dan moeten we volgens EFSS het eten maken buiten het afdak (bv. in een open tent), dit 
omwille van de brandveiligheid.  

 Het tijdstip van winterdorp is ok. In 2024 begint de kerstvakantie op 20 december dus 
voorstel is om winterdorp te laten doorgaan op vrijdag 13 december 2024.  

 Er moeten wel betere afspraken gemaakt worden bij het ophalen van het materiaal (de dag 
na winterdorp). Bv. de gasbranders moeten volgend jaar bij het opruimen al binnen het 
hekken gezet worden zodat men op zaterdag niet alles (alleen) van de speelplaats naar de 
parking moet sleuren.  

 Mooie opbrengst. Payconiq werd al goed gebruikt.  
 
Evaluatie Kerstactie  
Dit jaar hebben we 856 stuks verkocht, dit zijn een 30-tal dozen minder dan in 2022 maar meer dan 
in 2021 dus we kunnen van een goede verkoop spreken. Onze winst lag dan ook zeer goed.  
Alle producten verkochten goed, maar de toppers zijn het chocoladepakket, beide soorten wafeltjes 
en speculoos met chocolade.  
Dit jaar werden de chocoladepaketten op woensdagvoormiddag gevuld => verliep zeer vlot (4-6tal 
helpers zeker voldoende). Ook afhalen in de grote zaal verliep zeer vlot.  
Naar volgend jaar voor de afhaling: van alle papiertjes van de ouders een kopietje (of klein papiertje)  
voorzien => bij afhaling geven we dit briefje mee (of scheuren we het) => zo weten we wie er nog 
moet komen afhalen en moeten we niet met die grote tabel werken (kleiner lettertype en grotere 
kans op fouten).   evaluatie Kerstactie 
Milka of LU zakken zijn bv. alternatief voor volgend jaar (wel minder feestelijk) 
Bonnetjes bij afhalen zeker wegsmijten. 
 



 

 

Stand van zaken quiz – 2 maart 2024 
Reeds 41 ploegen ingeschreven, we proberen tot 45 groepen te gaan voor deze 10e editie. 
Vragen zijn opgesteld, aanvragen voor beamers en schermen zijn in orde. 
 

 Ook dit jaar zullen we “portie warm en gemengd” aanbieden: Hier ofwel gaan voor 
assortiment die in de oven kan (met allemaal dezelfde gaartijd). Nu wordt toch gesuggereerd 
om voor frituurhapjes te gaan => Hannes vraagt de prijzen na. 

 Bestelbriefjes (ook voor warme hapjes!) zullen vooraf al van tafelnummer voorzien worden. 
 Drank aanbod analoog als vorig jaar, wel één extra donker biertje voorzien.  
 Plooibakken of lege dozen voorzien om de lege ritchie flesjes in te gooien => die moeten 

nadien dan wel naar de glascontainer (wel eerst nadenken of we ze eventueel als vaasjes 
zullen gebruiken op het eetfestijn bij schoolfeest). 

 We hebben een 8-tal helpers nodig voor de toog: Juf Elke, Sven en Davy (onder voorbehoud) 
=> nog aparte mail rondsturen voor helpers.  

 Goede messen aankopen om salami en kaas te snijden.  
 We zullen dit jaar geen tombola voorzien op het schoolfeest => alle sponsorprijzen kunnen 

gebruikt worden voor de quiz.  
 
Lenteactie 

 Zal dit jaar terug georganiseerd worden. 
 Sylvie zal ’t Groen Beleven en Bioflora contacteren. Er mag gerust iemand meegaan om 

aanbod samen te stellen. 
 Bij verdeling aan de kopers => Papieren met namen en foto’s voorzien 

 
Paasontbijt 

 Elke twee jaar wordt een paasontbijt aan de leerlingen aangeboden, dus ook in 2024. 
 OC zal dit deels financieren 
 Leerkrachten willen wel graag dat de paashaas ook nog chocolade brengt voor de kinderen 

(en deze terug laten zoeken) 
 Dit jaar geen paashazen op school want dit zorgt voor verwarring bij de kinderen 
 Dit zal verder met Juf Isabelle besproken worden.  

 
Schoolfeest 
Het thema dit jaar is “Far West”. 
De werkgroep van de leerkrachten is: Juf Elke, Juf Veronique, Juf Mieke, Juf Renske en Juf Lisa. 
Zij zullen binnenkort samenzitten en dan een verslag brengen in volgende vergadering zodat ook het 
OC weet waar ze moeten helpen.  
De optredens zullen vermoedelijk starten rond 16u, erna zullen er spelletjes voorzien worden voor de 
leerlingen en kunnen de ouders aperitieven en nadien start het eetmaal.  
 
Samenstelling OC-bestuur schooljaar 2024 - 2025.  
Vanaf September 2025 zal Sylvie niet meer in het OC zetelen. Het zou goed zijn als er in September 
2024 al 1 of 2 leden bij het bestuur komen, zodat er voor een goede overdracht kan gezorgd worden. 



 

 

 
Varia  
 Week van de leerling =>frietjesbak op 23 april => Alles is reeds besteld, enkel het aantal 

frikandellen moet nog doorgegeven worden.  
 Deel van de winst van OC dit schooljaar zal gebruikt worden om de speelplaats van de lagere 

school te verfraaien => zal in de volgende vergadering besproken worden als Juf Isabelle aanwezig 
is.  

 Hoe kunnen we nieuwe leden voor het OC aantrekken? 
 Op de infoavonden in augustus (voor kleuters en 1e leerjaar): het OC mondeling voorstellen 

aan de ouders en hen dan ook de brief meegeven ivm het OC 
 Voor quiz en zeker schoolfeest => school een korte mail naar de ouders laten sturen met 

daarin voorstel tot shiften om te helpen 
 


